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18 November 2015
2015年 11月 18日

AK1, AK2
Revised the plan, the legend and the information related to the estimated date of completion under the layout plan of the development.
修訂發展項目的布局圖、圖例及預計落成日期的相關資料。

AX1, AX2, AX3 & 
AX5

Revise some of the information in fittings, finishes and appliances.
修訂裝置、裝修物料及設備的部分資料。

BC2, BC3
Revised the slope and retaining wall plan and the legend.
修訂斜坡及護士牆的圖則及圖例。

15 February 2016
2016年 2月 15日

AD
Updated the English name of the Authorized person.
修訂認可人士的英文名稱。

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

AL2, AL10
Revised the part plan.
修訂局部平面圖。

AX1-AX6, 
AX8-AX23, AX25, 
AX26, AX29, AX30, 

AX33-AX35, 	
AX37-AX44

Revised some of the information in fittings, finishes and appliances.
修訂裝置、裝修物料及設備的部分資料。

BE1
Revised a typo in Chinese.
修訂中文版本的錯字。

25 February 2016
2016年 2月 25日

AI
Updated the aerial photograph of the phase.
更新期數的鳥瞰照片。

12 May 2016
2016年 5月 12日

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

AI
Updated the aerial photograph of the phase.
更新期數的鳥瞰照片。

AJ1
Revised a typo in the notation.
修訂圖例的錯字。

AX3, AX8, AX10, 
AX12, AX14, AX16 & 

AX18

Revised some of the information in fittings, finishes and appliances.
修訂裝置、裝修物料及設備的部分資料。
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12 August 2016
2016年 8月 12日

Cover

封面

Updated the cover.
更新封面。

First inside page
首內頁

Updated the logo.
更新商標。

AL13
Revised the legend of terms and abbreviations used on floor plans.
修訂樓面平面圖中所使用名詞及簡稱之圖例。

AP1, AP2, AP4 & AP5
Updated the summary of deed of mutual covenant per the latest amendment.
按最新修訂更新公契的摘要。

AQ19
Revised a typo in Chinese.
修訂中文版本的錯字。

AX35 & AX39
Revised some of the information in fittings, finishes and appliances.
修訂裝置、裝修物料及設備的部分資料。

Back Cover

封底

Updated the back cover.
更新封底。

23 September 2016
2016年 9月 23日

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

23 December 2016
2016年 12月 23日

AC
Updated the status of the Phase. (Deleted the line that the street number is provisional and the paragraph about the Phase is a completed development pending compliance.)
更新期數的狀況。（刪去期數之門牌號數屬臨時一句及期數屬尚待符合條件的已落成發展項目一段。）

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

AG, AP1, AP3, AP4, 
AP5, AR6, AR13, AW

The status of the deed of mutual covenant and the appointment status of the manager of the Phase are updated. (The deed of mutual covenant has been executed.)
更新公契的狀況及期數的管理人的委任狀況。（公契已簽立。）

BE1
Deleted the paragraph “Signalized Junction at the Main Entrance of the Development”. (Completed and accepted by Government departments.)
刪除「位於發展項目正門的訊號管制路口」一段。（已完成及已獲政府部門接納。）

BJ
Deleted the section of “Information required to be set out by the Director of Lands under consent scheme”. (As the consent to assign of the Phase has been issued.)
刪除「按地政總署署長同意方案要求列出的資料」的章節。（由於期數的轉讓同意經已發出。）

23 March 2017
2017年 3月 23日

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

AK1
Updated the layout plan of the development and the estimated date of completion of the buildings and facilities.
更新發展項目的布局圖，以及建築物及設施的預計落成日期。
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23 June 2017
2017年 6月 23日

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

AK1 & AK2
Updated the layout plan of the development, the estimated date of completion of the buildings and facilities and the legend of terms and abbreviations used on layout plan of the development.
更新發展項目的布局圖、建築物及設施的預計落成日期以及發展項目的布局圖中所使用名詞及簡稱之圖例。

BC2 & BC3
Updated the slope and retaining wall plan and the legend of terms and abbreviations used on slope and retaining wall plan. 
斜坡及護土牆的圖則以及斜坡及護土牆的圖則中所使用的名詞及簡稱之圖例。

BE2
Added the paragraph on “Satellite Dish Antenna / SMATV Disk / Lightning rod”.
增加「碟形衛星天線 /衛星電視公共天線 /避雷針」一段。

22 September 2017
2017年 9月 22日

AB1-AB6
Updated the notes to purchasers of first-hand residential properties.
更新一手住宅物業買家須知。

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

AI1, AI2 & AI3
Added the latest aerial photographs of the phase on pages AI1 & AI2 and keep the previous aerial photograph of the phase as page AI3.
於 AI1及 AI2頁加入最新的期數的鳥瞰照片，並保留早前之期數的鳥瞰照片於 AI3頁。

AK1
Updated the estimated date of completion of the buildings and facilities.
更新建築物及設施的預計落成日期。

AN1
Updated the basement floor plan. 
更新地庫平面圖。

22 December 2017
2017年 12月 22日

AD
Updated the firm of solicitors acting for the owner in relation to the sale of the residential properties in the Phase. (Deleted Winston Chu & Company)
更新就期數中的住宅物業的出售而代表擁有人行事的律師事務所。（刪去徐嘉慎律師事務所）

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

AI
Updated the aerial photograph of the phase.
更新期數的鳥瞰照片。

AK1
Updated the estimated date of completion of the buildings and facilities.
更新建築物及設施的預計落成日期。

22 March 2018
2018年 3月 22日

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。
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22 June 2018
2018 年 6 月 22 日

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

AI
Updated the aerial photograph of the phase.
更新期數的鳥瞰照片。

AK1
Updated the estimated date of completion of the buildings and facilities.
更新建築物及設施的預計落成日期。

BE2
Updated the title of one of the paragraphs as “Communal Aerial Broadcast Distribution System”.
更新其中一段之標題為「電視公共天線」。

17 September 2018
2018 年 9 月 17 日

AD
Updated the English name of one of the firm of solicitors.
更新其中一間律師事務所的英文名稱。

AH
Updated the location plan of the development and the copyright licence number.
更新發展項目的所在位置圖及版權特許編號。

AX5
Revised some of the information in fittings, finishes and appliances.
修訂裝置、裝修物料及設備的部分資料。

BE2
Added a paragraph on “Planning Application of a site adjoining the Development”.
增加「發展項目毗連區域之規劃申請」一段。

BG2 & BG4
Updated Environment Assessment of the Building.
更新建築物的環境評估。

17 December 2018
2018 年 12 月 17 日

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

AK1
Updated the estimated date of completion of the buildings and facilities.
更新建築物及設施的預計落成日期。

BG1-BG4
Moved “Environment Assessment of the Building” from Page BG2 to Page BG1.

「建築物的環境評估」由 BG4 頁移前至 BG3 頁。

30 January 2019
2019 年 1 月 30 日

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

30 April 2019
2019 年 4 月 30 日

AH
Updated the location plan of the development.
更新發展項目的所在位置圖。

AI
Updated the aerial photograph of the phase.
更新期數的鳥瞰照片。

AK1
Updated the estimated date of completion of the buildings and facilities.
更新建築物及設施的預計落成日期。




